
Studeranderådet 

Datum:   3.2.2025 

Planerad tid: 14.00-15.00 

Plats:  Konferensrummet VS207 

Närvarande: 

Hannes Högman, 1A, ordinarie, lämnade 15.09 
Selina Svarce, 1B, ordinarie 
Emilia Malm, 1D, kassör, ordinarie 
Lucas Cruz-Holmström, 1E, suppleant 
Dora Pirholt, 1F, ordinarie, lämnade 15.10 
Elis Storsjö, 1G, ordinarie 
 
Hugo Wilén, 2F ordinarie, sekreterare 
Jonah Perjus, 2F, suppleant, lämnade 15.04 
Loreno Bellanca, 2D ordinarie, Lämnade 15:10 
Natasha Dahlfors, 2D suppleant, Lämnade 15:10 
Maria- Louisa Pfeifer, 2A ordinarie, ordförande 
Leo Sjöström, 2A suppleant 
Maximilian Dreyer, 2G ordinarie 
Sofia Topoeva, 2E 
 
Linn Widén 3D, ordinarie  
 
Fredrik Törnroos, lärare 
 

§ 1. Inledning 

Ordförande öppnar mötet klockan 14:10. 

 

§ 2. Val till IT-minister (och social media manager?) 

Lucas väljs till IT-minister 

Det avgörs att “social media manager” och IT-minister bör vara två separata poster.  

Den nya posten bör skrivas ner i styrdokumentet av ordförande och kan därför inte röstas om 
nu. Ämnet bordläggs fram tills nästa möte. Det måste meddelas via mejl inför nästa möte att 
en röstning om en ny post kommer att ske.  

§ 3. TikTok 

Sekreterare har skapat konto och bör skicka ut mejl där var informationen, som vid föregående 
möte klarlagts, om kontot. 



§ 5.Intäkter av varuautomat, finansminister? 

Emilia är i kontakt med Envoltura och bör be om våran del av intäkterna. 

§ 6. Ordförandes möte med MKH 

Enligt MKH så är problemet med tvål inte möjligt att genomföra på enkel väg på grund av 
regler angående hela skolan. Det är osäkert om det någonsin kommer vara mjöligt.  

För att få igenom detta bör det tas upp i budgeten 

Frågan om mer variation på bindor har samma problematik som tvålen och kan därför inte 
heller lösas lätt. 

MKH tycker själv att neutral och objektiv informering om Palestina skulle vara en bra idé. 
Ordförande har diskuterat med honom angående hela saken och han verkar helt med.  

 

§ 7. Övriga ärenden 

Tim har en serverdator han erbjuder att låna ut till Lucas för Minecraft servern. Det konstateras 
att Lucas måste avgöra vilka möjligheter han har för hosting och avgör under nästa möte hur 
han vill gå till väga.  

Inget stöd för lång matte finns och det konstateras att det, tyvärr, inte kommer kunna finnas på 
grund av för få resurser. Stöd från studerande för studerande är en idé som tidigare har 
implementerats men på grund av få deltagande lades det ner. Dock kan det i teori komma 
tillbaka om det finns tillräckligt intresse. Ämnet bordläggs tills nästa möte. 

Idé om praovecka på lusse framförs under mötet. Max och Selina ska lyfta fram idén under 
nästa ledningsgruppsmöte. 

Fredagen den 9.2 kl. 9.30 så kommer ett tillfälle där rektorer från fastlandet informerar och 
förtydligar hur de kan förbättra sina skolor. Selina, Emilia och Dora kommer vara där.  

Biblioteksrådet hade idé om tävling under alla hjärtans dag där var alla får skicka in bilder på 
sina husdjur och det kan röstas fram vem som har den gulligaste hunden, katten, kaninen etc. 
Linn och Hugo organiserar tävlingen.  

 

 

§ 8. Avslutning 

Ordförande avslutar mötet klockan 15:13. 

 

 


